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Acta de Sessió de Consell Municipal de Districte 4

ACTA DE SESSIÓ DE Consell Municipal de Districte 4 16 de novembre de 2023

 

Membres assistents
Laura Rivas Moreno  Presidenta

Maria Ángeles Bejarano Trujillo  Secretaria

Marta Esquerda Ambrós Junts per Terrassa

Marc Armengol Puig PSC Suplent

M Del Carmen Vaya Lopez PP

Maria Del Carme Ripoll Perez AV Ca n’Aurell

Xavier Carrobé Capella AP i Veïns Vista Alegre

Pere Macia Sabate AV La Maurina

Maria Amparo Santamaria Tejada AV Les Martines

Ernesto Watcher Reder Av Roc Blanc

Gregorio Ramírez Cañadas AV La Cogullada

Cristina Reyes Oliva AV Can Palet de Vista Alegre

Esther Nosás Buenacasa ASS Comercaints de ca n’Aurell

Rafael Resina López AP Torrent de les Carbonelles

Yolanda Gómez Linares Plataforma x la Maurina

Raul Jiménez Rodríguez Terrassencs Disminuïts Físics 

Natividad Sánchez Lara Associació DAUS Vallés

Nuria Holguera Villanueva Diables de la Maurina

Marc Labòria Comellas PRODIS

Ana Trinidad Serrano Ávila Ass. Dones Montserrat Roig

Mustapha Chadlioui Tahiri Club Boxa Terrassa

Montserrat Rodríguez Pozo Ass Salut Mental Terrassa (SMT

Xavier Dionis Serna CAP Oest

Antonio Lázaro Alvarez Col.Legi Maria Auxiliadora

Membres excusats
Cristina Santos Janeiro PSC-PC

Cristina Reyes Oliva AV Can Palet de Vista Alegre
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Eva Sánchez Soler Institut les Aimerigues

Meritxell Lluís i Vall  4ª Tinenta d'Alcalde de l’àrea de Participació, Qualitat Democràtica i 
Drets Humans

Altres assistents
Maise Balcells Mundet  1ª Tinenta d’Alcalde de l’àrea de Serveis Generals i Govern Obert

Membres absents
Carles Massallé Bainat ERC-MES

Mariano Gallego Gallego Cruz Roja Española

Carlos Garzón López VOX

Rafael Resina Lopez AP Torrent de les Carbonelles

Maria Nieves Diego Prat Egara Powerlifting

Al Centre Cívic Maria Aurèlia Capmany (Av. d&#39;Àngel Sallent, 55) es reuneix el Consell 
Municipal de Districte 4, de forma presencial per fer en primera convocatòria, i amb naturalesa pública, 
sessió ordinària, sota la Presidència de Laura Rivas Moreno.

Oberta la sessió per la Presidència, quan són les 18:30 h del dia 16 de novembre de 2023, es 
procedeix a donar pas als assumptes que conformen l’ordre del dia de la present sessió. 

Ordre del dia

1. Constitució del Consell Municipal de Districte 4

2. Elecció de la vicepresidència del Consell Municipal de Districte
 
3. Informacions de Presidència

4. Precs i preguntes.

5. Consultes de la ciutadania.

1.Constitució del Consell Municipal de Districte 4

Pren la paraula la Sra. Laura Rivas i presenta a la Sra. Maise Balsells, 1ª Tinenta d’Alcalde de l’àrea de Serveis 
General i Govern Obert i Regidora d’Estructura Territorial i Districtes i a la Sra. Mª Ángeles Bejarano Trujillo, 
coordinadora del districte 4. La Sra. Rivas excusa a la Sra. Meritxell Lluís, regidora de Participació Ciutadana. 

La Sra. Rivas explica que s’han repartit unes carpetes amb indicacions i informació de com funcionen els consells 
municipals de districtes i diu que s’han de posar en valor aquests consells de districte. L’objectiu d’aquest mandat 
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es que tinguem un major impacte en la gestió municipal i que s’elaborin propostes conjuntes i es diagnostiquin 
problemes genèrics.

La Presidència cedeix la paraula a la Sra. Balcells i dona les gràcies als consellers i conselleres per la seva 
participació. Vol posar en valor la potència de les diferent entitats i associacions dels diferents barris de la ciutat.

La Sra. Rivas obre un torn de paraula per a la presentació dels consellers i conselleres. Demana que expliquin 
que esperen del consells i quins temes els hi agradaria tractar.

Pren la paraula Montse Rodríguez i diu que el que volen es formar part del teixit associatiu del districte. Sobre 
els temes a tractar demana que hi hagi col·laboració entre eles entitats del districte.

Pren la paraula el Sr. Toni Lázaro i diu que espera aportar i sumar idees des de la perspectiva de la plataforma 
educativa de les Salesianes. Voldria tractar temes d’urbanisme, promoció econòmica, seguretat, mobilitat, 
dinamització del barri i la reivindicació història del paper de les Salesianes al barri.

Pren la paraula el Sr. Xavier Carrobé i demana la restauració de la Taula de Disseminats.

Pren la paraula la Sra. Yolanda Gómez i demana que s’escolti més a les entitats i que tinguin un paper més 
rellevant en els temes del districte. Volen tractar la seguretat i més implicació de les entitats.

Pren la paraula la Sra. Marta Esquerda i volen aportar propostes per millorar la qualitat de vida de les persones 
del Districte 4. Sobre els temes a tractar: mobilitat, manteniment i la construcció de espais a l’aire lliure de lleure 
per a gent gran i per infants.

Pren la paraula la Sra. Maria del Carmen Vaya i diu els consells son la forma de conèixer els problemes que te 
cada barri. Les demanades del veïns són la seguretat, la promoció del comerç, el manteniment d'instal·lacions i 
la mobilitat.

Pren la paraula el Sr. Basilio Garrido i comenta que vol que els compromisos es compleixin i així ho traslladarà 
al seu grup.

Pren la paraula el Sr. Raul Jiménez i diu que vol que la ciutat continuï caminant cap a endavant i que sigui 
accessible per a qualsevol persona. Volen parlar d’accessibilitat, de neteja i de seguretat.

Pren la paraula el Sr. Pere Macià i diu que volen fer barri, fer districte i fer ciutat  i posa de manifest que les 
entitats son part de l’Ajuntament. Sobre els temes a tractar, diu que el ventall es molt gran i que s’anirà fent sobre 
la marxa.

Pren la paraula el Sr. Ernest Wachter i diu que preocupa la seguretat, la mobilitat i la cobertura mòbil del barri 
del Roc Blanc.

Pren la paraula el Sr. Mustapha Chadlioui i demana més lloc per fer esport per als nens i nenes del barri. Demana 
més representació de la comunitat musulmana del districte i s’ofereix perna fer de pont.

Pren la paraula el Sr.Gregorio Ramírez i comenta que vol tractar el tema de rieres, manteniment i urbanisme.

Pren la paraula la Sra. Ana Serrano i demana espais per a la gent gran i ajuntar dones d’altres districtes per a fer 
activitats plegades.
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Pren la paraula la Sra. Esther Nosás i diu que volen aportar idees per millorar el districte i concretament el sector 
del comerç que està patint molt a tots els barris del districte. Demana més agilitat de comunicació entre 
l’Ajuntament i les entitats, millorar la mobilitat, la seguretat, el manteniment i el transport.

Pren la paraula la Sra. Carme Ripoll i demana bona entesa entre les entitats i sobre els temes a tractar demana 
més cohesió veïnal, mobilitat i seguretat.

Pren la paraula el Sr. Xavi Dionis i comenta que farà un procès d’escolta activa i copsar que es el que  demana 
el teixit del districte.

Pren la paraula el Sr. Marc Armengol i diu que espera que la seva participació fos real i no un simple tràmit de 
cara a la galeria. Comenta que en qüestions de participació estan estancats des de fa molt de temps i cal sacsejar 
aquesta participació. Comenta que en els temes a tractar la paraula que ha sortit més és de seguretat. Voldria 
parlar del futur i del que passarà amb aquest districte i la ciutat en general. Temes con les rieres, el 
desenvolupament urbanístic, amb les Aimerigues o  l’estació de la Renfe. Vol parlar del dia a dia sense perdre la 
perspectiva de futur.

Pren la paraula el Sr. Marc Labòria i comenta que vol generar projecte comunitari amb l’entorn del districte.

Pren la paraula el Sr. Ramón Armengol i demana més atenció per a la gent gran.

Pren la paraula la Sra. Laura Rivas i comenta que es revisarà el tema de la cobertura de les telecomunicacions al 
barri del Roc Blanc i diu que malgrat que es un tema de les grans empreses de telefonia però que es parlarà amb 
el servei de tecnologia per veure com des de l’Ajuntament es pot incidir en aquest tema. Respecte als equipaments 
esportius, la Sra. Rivas es mostra d’acord que hi ha mancances. Comenta que arrel d’una reunió amb el Roc 
Blanc es va parlar d’obrir els patis dels instituts, que ara s’està fent amb diferents patis d’escoles de primària de 
la ciutat, però que es competència de la Generalitat i s’està fent la gestió des de el servei d’educació per obrir 
aquests espai. 

Respecte a la Taula de Disseminats, la Sra. Bejarano comenta que no s’ha perdut i que es farà la propera 
convocatòria al febrer ja que va tenir una molt bona valoració per part de les entitats que van participar.

2. Elecció de la vicepresidència del Consell Municipal de Districte

La presidència informa que des de la Secretaria del Consell s’ha enviat un correu electrònic oferint la possibilitat 
d’avançar la presentació de les candidatures. Aquest correu es va enviar als consellers/es el passat 30 d'octubre. 

A data d’avui s’han rebut tres candidatures: el Sr. Pere Macià de l’AVV de La Maurina, la Sra. Esther Nosás de 
Comerç Ca n’Aurell i el Sr. Raúl Jiménez de Prou Barreres. El Sr. Pere Macià, tal com va comunicar per correu 
si es presentaven altres candidatures, retirà la seva. La Sra. Nosás retira també la seva candidatura.

Per majoria absoluta del membres presents a la reunió es nomena al Sr. Raúl Jiménez com a vicepresident del 
Consell Municipal del Districte 4.

3. Informacions de Presidència

En aquest punt, la Sra. Rivas informa que la petició de les dues noves cruïlles semaforitzades entraran 
en funcionament a partir de demà.

Per altra banda informa respecte a les activitats que es faran al districte:
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El dissabte 18 de novembre es farà la Fira d’entitats del Districte 4 al Parc del Roc Blanc.

El 25-N es farà una concentració de la ciutadania de rebuig vers la violència masclista. Aquesta 
concentració es farà el dia 24.

Data concentració : 24/11/2023 ( Divendres)
Hora: 19:00 h
Lloc: Centre Cívic Maria Aurèlia Capmany

Format acte base:

• Encesa d'espelmes
• Lectura del manifest institucional. Lectura dels diferents paràgrafs per part de les entitats que vulguin 

participar.
• Minut de silenci

A les 18h l’Ass de dones Montserrat Roig, la Fundació Maria Auxiliadora, l’AV de LA Maurina i la Comunidad 
Musulmana por la Unidad oferirà un berenar amb té i pastes.
Diables de La Maurina farà un acte amb tabals i una performance.
El Preju-Sarau llegirà el seu propi manifest.

Informa també de les activitats de Nadal al districte amb la vista del Patge Xiu-Xiu el dia 3 de 
gener a les 17.00 hores al Parc de Sant Jordi. Aquesta activitat està emmarcada dintre de la 
programació del Juguem

5. Precs i preguntes.

La presidència explica que en aquest punt de l’ordre del dia els consellers i conselleres poden formular 
les preguntes i peticions que considerin.

Comenta que, pels temes més puntuals dels barris, les entitats poden demanar reunions de seguiment 
amb les presidències de districte i amb els serveis corresponents.

Pren la paraula el Sr. Ernest Wachter i demana la finalització de les obres de senyalització i de canvis 
de sentit de diferents carrers del barri del Roc Blanc. En referència a les obres de les entrades i les 
sortides de la B-40, demana saber definitivament quan es podrà circular de forma normal.

Pren la paraula el Sr. Pere Macià i diu respecte al carril bici del Roc Blanc, que hi ha dos punts que 
seran un problema. Del carrer Sant Lluís amb Ronda de Ponent i que finalitza al carrer Atenes són un 
perill. Per altra banda posa de manifest la falta d’arbres a la ciutat i demana quin pla te l’Ajuntament de 
plantació d’arbres. En referència a les jardineres que s’han instal·lat en diferents llocs del districte dos 
de les que hi havia al barri de La Maurina les van tapar amb ciment per falta de manteniment, pregunta 
si hi ha algun pla per fer el manteniment d’aquestes jardineres. Continua el Sr. Macià i comenta que al 
Parc de Sant Jordi es van instal·lar 4 nius artificials per a les orenetes, demana si l’Ajuntament te llistat 
o planificada alguna acció o tornara a inventariar els nius d’orenetes a la ciutat. En referència a l’edifici 
sense acabar de la Ronda de Ponent amb Calderón de la Barca, demana per que l’Ajuntament no actua 
d’ofici, el tanca i desprès ja farà els requeriments que calguin al propietari. Afegeix que al carrer d’Osca 
hi ha un problema greu i demana que l’Ajuntament i els serveis socials actuïn d’ofici també en aquest 
cas, que no s’està fent res. Finalitza els Sr. Macià referint-se a la Taula de La Maurina que es va 
dissoldre el passat mes d’abril, es va dir que es faria una notificació oficial i aquesta no s’ha fet.
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Pren la paraula el Sr. Ernest Wachter  i pregunta si els plataners es podrien canviar ja que causen 
diferents tipus de molèsties. Per altra banda mes accions de mobilitat, seguretat vial i presència policial 
pel que fa a diferents carrers del barri de Roc Blanc.

Pren la paraula la Sra. Nuria Holguera i comenta que el que espera del consell es informació.

Pren la paraula la Sra. Natividad Sánchez i diu que espera que els consells i la participació siguin més 
dinàmics i que es massa informativa i voldria que fos més participativa. Que es recollissin les peticions 
de les entitats i es dones resposta a les seves demandes.

Pren la paraula la Sra. Rivas i diu que es inevitable que cadascú tregui els temes que l'interessen per 
al seu barri  però s’han de trobar les sinergies per treballar plegats. En referència al tema dels arbres, 
respon que es podria fer un projecte per exemple amb Les Salesianes per que en lloc de fer-ho el servei 
de l’Ajuntament, fossin els nenes i nenes qui plantessin els arbres i aprofitar la part educativa. Sobre el 
tema de mobilitat i en concret els patinets, treballar per fer un taller per exemple amb la policia sobre 
seguretat vial. Afegeix que vol treballar tots aquest temes amb visió de districte i aquesta és la mirada 
que em de tenir des del consell i són aquestes les idees que han de sortir del consell. En el tema de 
seguretat, la Sra. Rivas respon que costa molt. Es va fer una reunió on van venir nou persones, entre 
serveis socials, Policia Municipal, Mossos d’Esquadra, la regidora de Seguretat i assegura que moure 
totes aquestes persones no es gens fàcil i afegeix que no és una excusa per què es un tema que 
preocupa i s’està treballant el tema malgrat que la sensació sigui que no es fa res. S’estan treballant 
les propostes que surten del consell però no sempre poden arribar fins on voldrien.

Pren la paraula la Sra. Natividad Sánchez i pregunta com està el tema del fora d’horari ja que es va dir 
que al Casal Francisca Redondo al desembre ja estaria implantat.

Respon la Sra. Rivas i diu que es va parlar amb el servei de Patrimoni i els hi van dir que el Casal 
Francisca Redondo va quedar fora d’aquesta implantació del fora d’horari amb empremta digital. 
Afegeix que això no vol dir que no es torni a valorar.

La Sra. Bejarano afegeix que es va demanar una subvenció per aquest concepte però no va entrar. Per 
al proper any es tornarà a demanar.

Pren la paraula la Sra. Esther Nosas i demana més informació en referència a la petició de Vista Alegre 
sobre les comissions de les entitats bancàries.

La Sra. Laura Rivas explica que han fet la petició de millorar les comissions bancàries a les entitats i 
estan esperant resposta,  si s’aconsegueix es farà arribar a totes les entitats de la ciutat.

Pren la paraula la Sra. Amparo Santamaria i demana una eina tecnològica que faciliti la comunicació 
entre les entitats dels districte.

Pren la paraula la Sra. Bejarano i explica per als nous consellers i conselleres que a la legislatura 
passada es va fer una proposta al projecte de «Barris saludables» per a que les entitats tinguessin una 
eina on poder compartir les informacions i activitats que feia cadascuna. Des de el servei de Qualitat 
Democràtica es va passar una enquesta i es va fer una reunió. Es va veure que es podia tenir una eina 
però que aquesta calia nodrir-la per que si no no serveix de res. Afegeix que hi ha un grup a l’Instagram 
que es diu activitats D4, només cal que demanin la contrasenya.

La Sra. Natividad Sánchez diu que si volen la contrasenya li poden demanar a ella.

5. Consultes de la ciutadania

No hi consultes de ciutadania

Laura Rivas Moreno s’acomiada dels consellers i conselleres i agraeix la seva assistència, i no 
havent-hi cap més assumpte a tractar, quan és , per part de la Presidència s’aixeca la sessió, de la 
qual s’estén la present acta.
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Terrassa, a la data de la signatura electrònica

Secretaria Presidència
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